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Trelleborgs Rådhus AB 2023-05-21 

 

 

Centerpartiet är stolta över det goda föreningsliv som finns i Trelleborg. 
Det är bra när föreningarna lyckas locka stora evenemang till kommunen. 
Rådhus AB måste samtidigt prioritera vad gäller de skattemedel som man 
ror över och i det här fallet rör det sig om en kostnad på 1 miljon kronor 
för ett enskilt evenemang som kommunen ska bära själv.  

 

Vi anser att detta inte är det bästa användningen utav kommunens medel 
utan hade mycket hellre sett ett bättre samarbete med föreningarna där 
kostnaden hade burits tillsammans och inte enkom av kommunen. Vi har 
heller inte fått ta del av några underlag vad gäller en ev. ökad 
turistekonomisk omsättning under högsäsong pga detta evenemang vilket 
i så fall hade kunnat motivera ett stöd. VD:n för Visit Trelleborg hade just 
innan mötet med Rådhus AB också framhållit att det viktiga för att öka 
den turistekonomiska omsättningen är att förlänga säsongen och skapa 
content under våren, hösten och vintern. Under sommaren är våra 
anläggningar redan fulla.  

 

Centerpartiet vill med ovan anteckning påvisa vår ståndpunkt i frågan.  

 

Ola Olsson C 


